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Abstract (en)
[origin: US2019033791A1] Method of assembly of a watch pivot device (100) or a watch mechanism (200) or a watch movement (300) or a
timepiece (400), the watch pivot device (100) or the watch mechanism (200) or the watch movement (300) or the timepiece (400) comprising a pivot
(1) and a bearing (2), the method comprising the following stages: (i) supplying the pivot (1); (ii) supplying the bearing (2); (iii) applying, to at least
one surface (101, 102, 211, 221) of the pivot and/or of the bearing, a lubricant of which the kinematic viscosity at a temperature of 20° C. is greater
than 1.5 St; and (iv) positioning the pivot in the bearing.

Abstract (fr)
Procédé de montage d'un dispositif de pivotement horloger (100) ou d'un mécanisme horloger (200) ou d'un mouvement horloger (300) ou d'une
piéce d'horlogerie (400), le dispositif de pivotement horloger (100) ou le mécanisme horloger (200) ou le mouvement horloger (300) ou la piece
d'horlogerie (400) comprenant un pivot (1) et un palier (2), le procédé comprenant les étapes suivantes : - fournir le pivot (1) ; - fournir le palier (2) ;
- appliquer, sur au moins une surface (101, 102, 211, 221) du pivot et/ou du palier, un lubrifiant dont la viscosité cinématique a une température de
20°C est supérieure a 1,5 St ; - mettre en place le pivot dans le palier.
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